

质量管理体系认证证书

注册号: U006617Q0529R1M

兹证明

松下住宅电器(上海)有限公司

统一社会信用代码: 913100006073625779 注册/办公/生产地址: 中国•上海市•松江工业区江田东路 258 号

质量管理体系符合标准

ISO 9001:2015

认证范围如下:

按摩椅的开发和生产,充电式电动工具的生产,家用橱柜的开发和销售(含整体厨柜、壁柜、鞋柜和化妆柜),陶瓷便器、浴缸、内装门的销售。

多现场组织认证概况见附件(1)及子证书(-1)

本证书有效期自 2017 年 12 月 15 日至 2020 年 12 月 9 日

认证范围涉及法律法规要求的行政许可、资质许可、强制性认证的,证书与资质共同使用有效。 在正常接受年度审核的情况下,与年度监督保持通知一并使用有效。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询。

华夏城证中心有限公司

中国北京声海淀区北四环中路 211 号太极大厦 http://www.ccci.com.cn 总 经 理:

颁证日期:

2017年12月15日







QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Registration No. U006617Q0529R1M

This is to certify that the quality management system of

Panasonic Manufacturing (Shanghai) Co., Ltd

social credit code : 913100006073625779

Registration/Office/Production Address: No.258, Jingtian, East Road Songjing Industrial Park, Shanghai, P.R. China

is in conformity with

ISO 9001:2015

This certificate is valid for the following scope:

The development and manufacture of massage chair, The manufacture of cordless power tools, The development and sales of home cabinets(including: integer kitchen cabinets,closets,shoes cabinets and dressing cabinets), The sales of ceramic closets,bathtubs,inside decoration doors.

The certification's condition of multi-sites organization refer to Appendix (1) & Sub-certificate (-1)

This certificate is valid from December 15, 2017 to December 9, 2020

The scope which needs administrative permission shall be in accordance with valid license. In the case that the organization regularly receives surveillance assessments, the certificate shall be valid when used together with the Notice for Maintenance of Use of Certificates and Logos. Information about the certificate can be queried on the official website of CNCA (www.cncq.gov.cn).

China Certification Center, Inc.

At: Taiji Commercial Building, No.211 Beisihuan Zhonglu, Haidian District, Beijing, P.R. China http://www.ccci.com.cn General Manager:

Date of Issue: December 15, 2017





0066



质量管理体系认证证书

注册号: U006617Q0529R1M

松下住宅电器(上海)有限公司 附件1

1、 名称: 松下电动工具(上海)有限公司

注册/办公地址:松江区江田东路 258 号第 12 幢厂房范围:充电式电动工具的生产。

注:证书附件与主证书同时使用时方为有效。 本证书有效期自 2017 年 12 月 15 日至 2020 年 12 月 9 日

华夏沃证中心有限公司中国北京市海淀区北四环中路 211 号太极大厦 http://www.ccci.com.cn



总经理:

颁证日期:

2 if

2017年12月15日



0066



QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Registration No. U006617Q0529R1M

Panasonic Manufacturing (Shanghai) Co., Ltd Appendix 1

Name:Panasonic Eco Solutions Power Tools (Shanghai) Co., Ltd
Registration/Office Address:No.12 Building No.258, Jiangtian East Road Songjiang
Industrial Park
Scope:The manufacture of cordless power tools.

Note: Any certificate appendix(es) shall be valid together with the certificate when using.

This certificate is valid from December 15, 2017 to December 9, 2020

China Certification Center, Inc.

At: Taiji Commercial Building, No.211 Beisihuan Zhonglu, Haidian District, Beijing, P.R. China http://www.ccei.com.cn **General Manager:**

Date of Issue: December 15, 2017

U K A S MANAGEMENT

0066